

wanlei包方幂

wanlei Art paint Appreciation Manual

万磊艺术涂料 金彩颗粒·样品鉴赏图册

wanlei固方幂

wanlei 🗇 万

Products series

万磊精品艺术涂料

01·金属丝绒

此款金属丝绒提升了手感与质感,拥有金属的光泽和绒面的质感,色彩柔和唯美,触感丝滑顺爽,它 灵动的姿态,洋溢着优雅的情调。

This kind of metal velvet to enhance the texture and feel of velvet, with metal luster and texture texture, color soft beautiful, silky bright, its flexible posture, permeated with elegant atmosphere.

02·威尼斯泥

当前的威尼斯泥产品,着重提升了产品的光泽度,在具有高光镜面效果的同时更容易施工,因此极具 性价比。

The current Venexian products focus on improving the gloss of products. It is easier to construct with high light mirror effect, so it is very cost-effective.

03·金属古典

此款新品的最大亮点,即是来自于表面的褶皱效果。优雅的褶皱于视觉上带来无限美感,更有众多出 众色彩可供选择。

The biggest highlight of this new product is the wrinkle effect from the surface. Elegant folds bring visual beauty and more colorful colors to choose from.

04·铜锈/铁锈漆

此款产品运用不同颜色的金属仿旧效果,配合"擦色"系列的出众色彩,使得岁月久远的锈迹可以重新 呈现于当前。

This product uses different colors of metal imitation effect, and with the "wipe color" series of outstanding colors, so that years of rust can be re present in the current.

05·金属布纹

这款具有独特珍珠光泽的金属布纹效果,金属绒面含固量约为50%,拥有独特的绒毛质感。它适应任 何环境或风格,无论是经典还是现代。

This unique pearl luster metal pattern effect, metal textured solid content is about 50%, with a unique hair texture. It adapts to any environment or style, whether classic or modern.

06.水晶金属

经典的意大利风格,以轻快的多元色彩搭配出优雅环境。独特的选色方式,讲究的色彩选用,配上优 雅的金属色彩,整体磨砂的金属材质使得墙面更为出众。

The classic Italian style, with multiple color light collocation elegant environment, unique color selection, exquisite color selection, with elegant metal color, whole matte metal material makes the wall is more outstanding.

07·金彩颗粒

自然朴实与金碧辉煌的碰撞!砂粒错落有致,造型随意大方,经典、流畅的造型,搭配轻快优雅的金 属色彩,赋予了一种温馨浪漫的艺术气质。

Natural, simple and resplendent collision! The sand is strewn at random and the shape is free and generous. The classic and flowing shape matches the light and elegant metallic color, and gives a warn and romantic artistic temperament.

08·万雷兹

万雷兹是一种复古型风格的产品,专门用于艺术涂料渐变效果的装饰,浓厚复古风格的万雷兹在名家 手蜡的映衬下更加突出,达到多种不同的色彩感觉。

retro style wanleizi more products, specifically for the gradual effect of the decorative art paint, strong retro style wanleizi more prominent against famous hand wax, achieve a variety of different colors.

09·艺术金银箔

此款艺术金银箔效果完美的结合了传统工艺与现代技术的制作手法,借助柔和、亮丽的色彩表达了其 中蕴涵的艺术境界。它是一款华丽的产品,独特的纳米结晶折光率,能够为墙面、柱子等表面增添豪 华气派的效果。

The Gold foil perfect combination of traditional crafts and modern techniques of production, with soft, bright colors to express the artistic realm contained. It is a gorgeous product, for metope, pillar and other surface add luxurious style effect.

10·釉面艺术漆

这款新品非常注重颜色的选择与搭配。发挥极大的想象力去改变那些一成不变的传统,通过不同的使 用方法,使墙面形成多种立体花纹图案。

This new product pays great attention to the choice and collocation of colors. Give full play to the imagination to change the same layer of traditional, through the use of different methods, so that the wall to form a variety of three–dimensional patterns.variety of three–dimensional decorative pattern design.



wanlei包方幂



金彩颗粒 自然朴实与金碧辉煌的碰撞!砂粒错落有致,造型随意大方,经典、流畅的造型,搭配轻 快优雅的金属色彩,赋予了一种温馨浪漫的艺术气质。

万磊涂料 让自然住进家



wanlei நிக

Art paint color illustrations 万磊 – 艺术涂料选色图鉴

 wanle	ei D D R
标签	i
 /	



金彩颗粒 自然朴实与金碧辉煌的碰撞!砂粒错落有致,造型随意大方,经典、流畅的造型,搭配轻 快优雅的金属色彩,赋予了一种温馨浪漫的艺术气质。

万磊涂料 让自然注进家



wanlei 🔊 🕫 🗟

Art paint color illustrations 万磊 – 艺术涂料选色图鉴

 wanlei	
标 签	
 /	



金彩颗粒 自然朴实与金碧辉煌的碰撞!砂粒错落有致,造型随意大方,经典、流畅的造型,搭配轻 快优雅的金属色彩,赋予了一种温馨浪漫的艺术气质。

万磊涂料 让自然注进家



wanlei 🔊 🕫 🗟

Art paint color illustrations 万磊 - 艺术涂料选色图鉴

 _ wanlei	
标 签	i i
 	<u>_</u>

wanlei固方幂

wanlei包方幂

wanlei可方最

01 - 金属丝绒 02 - 威尼斯 3 - 金属尼斯古典 04 - 铜锈/铁锈漆 05 - 金属布纹 06 - 水晶金粒 07 - 金彩霸兹 07 - 金彩霸兹 09 - 艺术金银箔 10 - 釉面艺术漆

wanlei回万磊

wanlei包方幕

wanlei 🗃 75 🗄



万 磊 建 筑 涂料 有 限 公 司 WANLEI BUILDING PAINT CO.,LTD 佛山: 广东省佛山市南海区松岗万石工业区 电话: 0757-85227712 / 85230620 传真: 0757-85225962

全国客服热线: 4000-147-187 www.fswanlei.com